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§62     UN2022/197 

 
Investeringsbidrag 2022  

Beslut 
Utbildningsnämnden godkänner samtliga inkomna ansökningar till en total summa av 1 142 415 
kr: 
- 7H ParaAlpin beviljas 71 900 kr 
- Föreningen Vanna kvarn beviljas 140 000 kr 
- Hultafors Bygdegård beviljas 16 500 kr 
- Töllsjö Hembygdsförening beviljas 15 000 kr  
- OK Orinto beviljas 89 800 kr 
- Bollebygds Kyokushinkai beviljas 184 000 kr 
- Gesebols Byalag och Bygdegårdsförening beviljas 83 500 kr 
- Rävlandaortens biodlarförening beviljas 24 545 kr 
- Töllsjö UNF beviljas 12 170 kr 
- Morgonstjärnan IOGT-NTO beviljas 20 000 kr 
- Bollebygds ridklubb beviljas 470 000 kr 
Utbildningsnämnden beslutar att om kostnaden för Bollebygds ridklubb stannar vid 230 000 
kronor betalas återstoden 240 000 kronor tillbaka till kommunen. 
Reservation 
Fredrik Olofsson (C) reserverar sig till förmån för eget förslag 
 

Ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade i mål- och budget 2022–2024 att avsätta extra medel till 
föreningslivet under 2022, genom ett utökat investeringsstöd. Satsningen görs för ge föreningarna 
möjligheter att söka stöd till investeringar med syftet att möjliggöra en förbättrad folkhälsa, ett 
rikare kulturliv och främjande av tillgänglighet. 
 
För att ta del av dessa extra medel ska föreningen skickat in en ansökan till kultur- och fritid 
senast den 10 maj. Ansökan om investeringsstöd gjordes via ett formulär på kommunens 
hemsida. Det har inkommit 11 ansökningar om investeringsstöd på totalt 1 142 415 kr. Inkomna 
ansökningar behandlades på utbildningsnämndens den 15 juni. Ärendet återremitterades till 
utbildningsförvaltningen för en genomgång av vilka föreningar som har sitt säte i Bollebygds 
kommun.  
 
Bedömningen av inkomna ansökningar har gjorts utifrån kommunens ”Riktlinjer för kommunens 
stöd till föreningar”, dnr: KS2013/434. I riktlinjerna står det att föreningen ska ha sitt säte och 
vara verksam i kommunen. Det finns en svårighet att bedöma de olika ansökningarna, utifrån 
begreppet ”säte”, då det är ett begrepp som främst används inom näringslivet. Bolagsverkets 
definition är ”sätet är den kommun i Sverige där en organisations styrelse finns”. Två föreningar 
som har ansökt om medel har föreningsadress i annan kommun än Bollebygd. 

Page 3 of 23



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Utbildningsnämnden 
 Sammanträdesdatum  

 

 
 2022-09-21 

 

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

 
- 7H ParaAlpin, föreningsadress Ulricehamn, verksamhet Bollebygd 
- Föreningen Vanna kvarn, föreningsadress Bollebygd, verksamhet Bollebygd 
- Hultafors Bygdegård, föreningsadress Bollebygd, verksamhet Bollebygd 
- Töllsjö Hembygdsförening, föreningsadress Bollebygd, verksamhet Bollebygd 
- OK Orinto, föreningsadress Härryda, verksamhet Bollebygd 
- Bollebygds Kyokushinkai, föreningsadress Bollebygd, verksamhet Bollebygd 
- Gesebols Byalag och Bygdegårdsförening, föreningsadress Bollebygd, verksamhet Bollebygd 
- Rävlandaortens biodlarförening, föreningsadress Bollebygd, verksamhet Bollebygd 
- Töllsjö UNF, föreningsadress Bollebygd, verksamhet Bollebygd 
- Morgonstjärnan IOGT-NTO, föreningsadress Bollebygd, verksamhet Bollebygd 
- Bollebygds ridklubb, föreningsadress Bollebygd, verksamhet Bollebygd 
 
Förvaltningens bedömning är att samtliga föreningar som har inkommit med ansökan har 
verksamhet i Bollebygds kommun.  
 
Förvaltningen har för avsikt att återkomma till nämnden med nya och uppdaterade riktlinjer för 
kommunens stöd till föreningar.  
 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden godkänner samtliga inkomna ansökningar till en total summa av 1 142 415 
kr: 
- 7H ParaAlpin beviljas 71 900 kr 
- Föreningen Vanna kvarn beviljas 140 000 kr 
- Hultafors Bygdegård beviljas 16 500 kr 
- Töllsjö Hembygdsförening beviljas 15 000 kr  
- OK Orinto beviljas 89 800 kr 
- Bollebygds Kyokushinkai beviljas 184 000 kr 
- Gesebols Byalag och Bygdegårdsförening beviljas 83 500 kr 
- Rävlandaortens biodlarförening beviljas 24 545 kr 
- Töllsjö UNF beviljas 12 170 kr 
- Morgonstjärnan IOGT-NTO beviljas 20 000 kr 
- Bollebygds ridklubb beviljas 470 000 kr 
Ledamöters förslag till beslut 
Ändringsyrkande, Fredrik Olofsson (C): utbildningsnämnden godkänner inkomna ansökningar 
utom 7H ParaAlpin samt OK Orinto enligt reglemente.  
Tilläggsyrkande Ulf Rapp (S): Om kostnaden för Bollebygds ridklubb stannar vid 230 000 kronor 
betalas återstoden 240 000 kronor tillbaka till kommunen. 
  
Beslutsgång 
Ordförande ställer förvaltningens förslag mot Fredrik Olofssons (C) ändringsyrkande och finner 
att utbildningsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag.  
Ordförande frågar om Ulf Rapps (S) tilläggsyrkande kan antas och finner att så sker.  

Page 4 of 23



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Utbildningsnämnden 
 Sammanträdesdatum  

 

 
 2022-09-21 

 

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

  
  
 

Beslutsunderlag 
 Riktlinjer+för+kommunens+stöd+till+föreningar 
 7H ParaAlpint 
 §46 UN Investeringsbidrag 2022 
 Töllsjö UNF 
 Töllsjö Hembygdsförening 
 Rävlandaortens biodlareförening 
 Ok Orinto Vattenpump varmvattenberedare 
 OK Orinto 
 IOGT-NTO 
 Investeringsbidrag 2022 
 Hultafors Bygdegård 
 Gesebols Byalag och Bygdegårdsförening 
 Föreningen Vanna Kvarn 
 Bollebygds ridklubb 
 Bollebygds Kyokushinkai 
 Ansökan om investeringsstöd Bollebygds kommun 2022 
 Ansökan om investeringsstöd Bgd 22 

Skickas till 
Föreningarna 

Paragrafen är justerad 
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§63     UN2022/281 

 
Reglemente för föreningsrådet i Bollebygds kommun  

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att lämna följande synpunkter på remissen 
Utbildningsnämnden ser gärna att föreningsrådet finns inom nämndens ansvarsområde vilket väl 
stämmer med nämndens reglemente. En lämplig sammansättning i rådet skulle kunna vara 11 
föreningsledamöter, två förtroendevalda från UN förslagsvis ordförande och vice ordförande. 
Adjungerad tjänsteperson kan vara kultur och fritidschef i den mån det krävs fler tjänstepersoner 
får förvaltningen i uppdrag att utse det. Utbildningsnämnden vill särskilt trycka på vikten av 
stormötet och dess betydelse för delaktighet. 
 

Ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har beslutat att skicka ut förslag på reglemente för 
föreningsrådet i Bollebygds kommun på remiss till samtliga facknämnder. Kommunstyrelsen 
önskar svar på remissen senast 2022-10-26.  
Ulf Rapp (S) föreslog i en motion daterad 2021-09-06 att ett föreningsråd startas upp i Bollebygds 
kommun. Kommunfullmäktige biföll motionen på sitt sammanträde 2022-03-24. Inför 
inrättandet behöver ett regelverk för föreningsrådet tas fram och ett förslag på reglementet är 
upprättat. Ett förslag på reglemente är framtaget av kommunchef och enhetschef för kultur och 
fritid. I förslag till reglemente som skickas på remiss är viss text skriven i rött. Det är extra viktigt 
att nämnderna ger sin syn på dessa markeringar och frågor då det är framför allt i dessa delar som 
ett politiskt ställningstagande behöver göras. Tjänstepersoner som tagit fram förslaget förordar 
att föreningsrådet läggs under utbildningsnämnden och att det då i alla dess delar där det står 
”kommunstyrelsen eller utbildningsnämnden” blir utbildningsnämndens ansvar.  
  
 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att lämna följande synpunkter på remissen 
Utbildningsnämnden ser gärna att föreningsrådet finns inom nämndens ansvarsområde vilket väl 
stämmer med nämndens reglemente. En lämplig sammansättning i rådet skulle kunna vara 11 
föreningsledamöter, två förtroendevalda från UN förslagsvis ordförande och vice ordförande. 
Adjungerad tjänsteperson kan vara kultur och fritidschef i den mån det krävs fler tjänstepersoner 
får förvaltningen i uppdrag att utse det. Utbildningsnämnden vill särskilt trycka på vikten av 
stormötet och dess betydelse för delaktighet. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
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Beslutsunderlag 
 Reglemente föreningsråd Bollebygds kommun 
 §154 KSAU Reglemente för föreningsrådet i Bollebygds kommun - remiss(KS2021228-8) 
 Förslag; reglemente för föreningsrådet  i Bollebygds kommun 
 §34 Kf Svar på motion (S) om att inrätta föreningsråd(KS2021228-6) 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 

Paragrafen är justerad 
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§64     UN2022/202 

 
Delårsrapport 2022 Utbildningsnämnden  

Beslut 
Utbildningsnämnden godkänner delårsrapporten och överlämnar den till Kommunstyrelsen och 
Kommunfullmäktige. 
 

Ärendet 
Utbildningsnämnden har tagit fram en delårsrapport för perioden januari-augusti 2022. 
Bedömningen är att två mål beräknas delvis kommer uppnås. 
 
Pandemin överskuggar fortfarande mycket av utvecklingsarbetet på våra enheter. 
 
För att lyfta upp några glädjande resultat så har flera enheter har tagit sig an svårigheterna med 
matematik på lite olika sätt – läromedel, stöttning i ämnet, schemaläggning (parallelläggning), 
återkommande samtal i ämnesgruppen. Skolbibliotekariens roll i skolan är mera synlig i 
kvalitetsarbetet framför allt i de yngre åldrarna. Förskolan har regelbundna träffar med 
bibliotekarie för diskussioner och boktips. Hen deltar även aktivt i att ta fram böcker utifrån 
teman på förskolorna. Flera enheter skriver att de jobbar med normkritik för en ökad förståelse 
för varandra. Flera perspektiv skapar nyfikenhet och ödmjukhet för våra likheter och olikheter. 
Satsningen på förste förskollärare i förskolan ser man ger effekter. Dessutom har man gått in i ett 
nätverk för språk-, läs- och skrivutvecklare i Sjuhärad.  
 
Sjukfrånvaron i förvaltningen som helhet har ökat jämfört med samma period 2021 Dock har 
förskolans sjukfrånvaro sänkts något. Förvaltningens totala sjukfrånvaro uppgår per den 31 
augusti till 7,62 % (2021 samma period var den 7,34 %). För förskolan är frånvaron 10,83 % och 
för skolan 6,46%. Kommunens totala sjukfrånvaro var 8,04 % för perioden.  
 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden godkänner delårsrapporten och överlämnar den till Kommunstyrelsen och 
Kommunfullmäktige. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Delårsbokslut Utbildningsnämnden, 2022 
 Delårsrapport augusti 2022, Utbildningsnämnden 
 Måluppfyllelse Förskoleklass till årskurs 9, läsåret 2021-2022 
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Skickas till 
Kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige 

Paragrafen är justerad 
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§65     UN2022/186 

 
Motion (MP) om HBTQI-certifiering av Bollebygds skolor  

Beslut 
Utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen gällande HBTQI-
certifiering av Bollebygds kommuns förskolor, skolor och ungdomsgård. 
 

Ärendet 
Sassi Wemmer (MP), Rose-Marie Grune (MP) och Mattias Ekenberg (MP) föreslår i en motion 
att alla Bollebygd kommuns skolor och förskolor, befintliga och kommande samt 
ungdomsgården ska HBTQI-certifieras.  
 
I motiveringen står bland annat att HBTQI-certifieringen är en stämpel på att verksamheten 
arbetar strategiskt och normkritiskt utifrån ett hbtqi-perspektiv, såväl för anställda som i 
bemötande av kunder och medborgare. Certifieringsarbetet är ett åtagande där en 
överenskommen genomförande-plan, som innefattar utbildningsinsatser och annat internt 
utvecklingsarbete, ska genomföras och följas upp. HBTQI-certifieringen synliggör också en 
ambition för omgivningen och har ett viktigt signalvärde. För att garantera en öppen och 
inkluderande skolmiljö där alla känner sig välkomna bör Bollebygd kommuns skolor och 
förskolor HBTQI-certifieras. Då ansvaret för elevernas arbetsmiljö ligger hos varje rektor är det 
viktigt att rektorerna, såväl som lärare och annan personal i Bollebygd kommuns skolor och 
förskolor, har kompetens inom HBTQI-frågor. Alla elever har rätt till en skolmiljö som är trygg, 
öppen, varm och välkomnande och där alla kan tillgodogöra sig den undervisning de också har 
rätt till. 
 
Då ungdomsgården inte ligger inom utbildningsnämndens ansvarsområde har diskussion förts 
med socialförvaltningen i ärendet.  
 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen gällande HBTQI-
certifiering av Bollebygds kommuns förskolor, skolor och ungdomsgård.  
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Svar på motion gällande HBTQI-certifiering av Bollebygds kommuns förskolor, skolor 

och ungdomsgård 

Page 10 of 23



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Utbildningsnämnden 
 Sammanträdesdatum  

 

 
 2022-09-21 

 

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

 §43 Kf Inkommen motion Motion (MP) om HBTQI-certifiering av Bollebygds 
skolor(KS202291-2) 

 Motion (MP) om HBTQI-certifiering av Bollebygds skolor 

Skickas till 
Kommunfullmäktige 

Paragrafen är justerad 
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§66     UN2022/234 

 
Samverkansavtal om naturbruksutbildning 2023-2026  

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att godkänna avtalet och ge ordföranden i uppdrag att underteckna. 
 

Ärendet 
Sedan 1999 finns ett samverkansavtal för naturbruksutbildningar mellan Västra 
Götalandsregionen (VGR) och länets alla 49 kommuner. Avtalet har sitt ursprung i den 
ansvarsfördelning på utbildningsområdet som skedde vid regionbildningen och den skatteväxling 
som gjordes då. Samverkansavtalet har förnyats med jämna mellanrum och nu gällande 
samverkansavtal gäller under perioden l januari 2019 till 31 december 2022. Detta 
samverkansavtal är avsett att gälla från den l januari 2023 till den 3 l december 2026. Jämfört med 
det förslag som remitterades under våren 2022 har endast några tekniska justeringar gjorts i syfte 
att ytterligare förtydliga parternas ansvar och för att harmoniera texten med gällande regelverk. 
Remissvaren visade att de allra flesta kommuner uppskattar samverkan med regionen om 
naturbruksutbildning, men några kommuner framförde bland annat att det ekonomiska utfallet 
blivit orättvist. Därför har en skrivning tillkommit i avtalet om att en utvärdering ska tillsättas så 
snart avtalet träder i kraft i syfte att lämna förslag på en modern och rättvis ekonomisk modell. 
Detta avtal godkändes av regionfullmäktige 24 maj 2022 och har undertecknats av 
regionstyrelsens ordförande och regiondirektören. 
  
 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att godkänna avtalet och ge ordföranden i uppdrag att underteckna.  
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Godkännande av samverkansavtal för naturbruksutbildningar 
 Godkännande av samverkansavtal om naturbruksutbildning 2023-2026 
 Samverkansavtal om naturbruksutbildning 

Skickas till 
VGR 

Paragrafen är justerad 
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§67     UN2022/268 

 
Motion (S) Frukost på högstadiet  

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar lämna följande synpunkter till Samhällsbyggnadsnämndens 
presidium; Utbildningsnämnden är positiv till motionen. Nämnden inser att det finns svårigheter 
som går att lösa men att det kan ta tid. Ett nytt schema och nya skolskjutstider är möjligt tidigast 
läsåret 2023/2024, personella resurser är en budgetfråga för budgetberedningen. Kostnaderna 
och ansvaret bör ligga på Samhällsbyggnadsnämnden som enligt reglemente ansvarar för 
kommungemensam service såsom måltid. Utbildningsnämnden anser att om motionen bifalls bör 
beslutet utökas att minst gälla även mellanstadiet. 
 

Ärendet 
Samhällsbyggnadsnämndens presidium har begärt att Utbildningsnämnden lämnar sin syn på en 
motion som Samhällsbyggnadsnämnden har tilldelats att handlägga. De är tacksamma för svar 
senast 30 september. 
Ulf Rapp (S) har lämnat en motion till Kommunfullmäktige gällande att kommunen ska införa 
frukost på högstadiet. Motionären skriver att ”Forskningen säger enligt Lärarförbundet att 
frukost i skolan ger bättre skolresultat. Prestationen bland eleverna ökar samtidigt som man kan 
se minskat våld, skolk och mobbing. Personal uppskattar att så många som 50% av 
högstadieeleverna inte äter frukost innan skolan. Äter man dessutom sällan lunchen regelbundet 
och på tom mage skall försöka prestera det som behövs för att bygga grunden för resten av sitt 
liv, då har man en väldigt svår utmaning.” 
  
 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden beslutar lämna följande synpunkter till Samhällsbyggnadsnämndens 
presidium; Utbildningsnämnden är positiv till motionen. Nämnden inser att det finns svårigheter 
som går att lösa men att det kan ta tid. Ett nytt schema och nya skolskjutstider är möjligt tidigast 
läsåret 2023/2024, personella resurser är en budgetfråga för budgetberedningen. Kostnaderna 
och ansvaret bör ligga på Samhällsbyggnadsnämnden som enligt reglemente ansvarar för 
kommungemensam service såsom måltid. Utbildningsnämnden anser att om motionen bifalls bör 
beslutet utökas att minst gälla även mellanstadiet.  
Ledamöters förslag till beslut 
Ulf Rapp (S) yrkar bifall på förvaltningens förslag till beslut. 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
 

Beslutsunderlag 
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 Motion (S) Frukost på högstadiet 
 Remiss från Samhällsbyggnadsnämndens presidium 
 Svar på motion om frukost på högstadiet(163219) (0) 
 Motion (S) Frukost på högstadiet, en investering för framtiden(SBN202264-1) 

Skickas till 
Samhällsbyggnadsnämndens presidium 

Paragrafen är justerad 
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§68     UN2022/166 

 
Internkontroll 2021, kommunstyrelsens bedömning  

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att lämna yttrande om Kommunstyrelsens granskning av 
Internkontroll till Kommunstyrelsen. 
 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har på sitt sammanträde den 2 april, 2022 § 66 begärt en komplettering från 
utbildningsnämnden kring nämndens granskning av skolpliktbevakningen under 2021. 
Utbildningsnämnden ser utifrån den risk- och sårbarhetsanalys som nämnden gjorde under 2020 
att frånvarohanteringen (elevers rätt till utbildning) är en viktig del i att skolan bedrivs i enlighet 
med nationell lagstiftning. Skolplikt innebär att barn måste gå i skolan och delta i den verksamhet 
som anordnas där. För att inte behöva gå till skolan ska barnet ha ett giltigt skäl, till exempel 
sjukdom eller ledighet som skolan beviljat. 
 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att lämna yttrande om Kommunstyrelsens granskning av 
Internkontroll till Kommunstyrelsen. 
  
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Komplettering från Utbildningsnämnden utifrån Kommunstyrelsens bedömning av 

Internkontroll 
 Yttrande över Kommunstyrelsens granskning av Internkontroll 
 §167 KS Internkontroll 2021, kommunstyrelsens bedömning - återkoppling från 

utbildningsnämnden, samhällsbyggnadsnämnden och kommunstyrelsen(164552) 
(0)_TMP 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 

Paragrafen är justerad 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Utbildningsnämnden 
 Sammanträdesdatum  

 

 
 2022-09-21 
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§69     UN2022/271 

 
Plan för strategisk kompetensförsörjning Bollebygds kommun  

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen. 
 

Ärendet 
Enligt HÖK 21 (Huvudöverenskommelse med Lärarförbundets och Lärarnas Riksförbunds 
Samverkansråd) ska parterna ta fram en plan i syfte att trygga kompetensförsörjningen inom 
skolan på såväl kort som lång sikt. Avtalet tecknades av parterna 2021 av och gäller tom 31/3–24, 
parterna är Sveriges Kommuner och Regioner och Sobona - Kommunala företagens 
arbetsgivarorganisation å ena sidan, samt Lärarförbundets och Lärarnas Riksförbunds 
Samverkansråd å den andra  
Planen har tagits fram i dialog med lokala fackliga företrädare för Lärarförbundet och Lärarnas 
riksförbund. Arbetet utgår från ett helhetsperspektiv och genom dialog om områdena 
arbetsmiljö, arbetsorganisation, arbetstider och lönebildning  
Målbilden för Bollebygds Kommun är:  

• Attraktiv arbetsgivare  
• Balans mellan krav och resurser  
• Behörigheten skall bibehållas/ökas  
• Personalomsättningen skall vara ”rimlig”  
• En stabil ledningsorganisation med rimligt ”chefsspann 

Utbildningschef Annelie Fischer informerar om arbetet med planen. 
  
 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Information om plan för strategisk kompetensförsörjning 
 Plan för strategisk kompetensförsörjning HÖK 21 signed 

Paragrafen är justerad 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Utbildningsnämnden 
 Sammanträdesdatum  

 

 
 2022-09-21 

 

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

§70     UN2022/267 

 
Skolsäkerhet  

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen. 
 

Ärendet 
Vid de allra flesta skolor kommer det aldrig att inträffa någon incident med väpnat våld. Men 
eftersom väpnat våld kan leda till allvarliga konsekvenser finns det skäl att ta frågan på allvar. 
Erfarenheten från andra länder visar att det är omöjligt att förutsäga i vilka områden och i vilken 
typ av skolor som väpnat våld kommer att inträffa. Varje situation av väpnat våld i skolan är unik.  
Begreppet pågående dödligt våld (PDV) i publik miljö inbegriper både terrorhändelser och brott 
med annat uppsåt där ett mer eller mindre urskillningslöst, livsfarligt våld riktas mot flera 
personer och fortgår tills det avbryts.  
Erfarenheter av tidigare inträffade PDV-händelser visar på en tendens att genomförandet sker 
med enkla medel, exempelvis med handeldvapen, knivar och fordon. De flesta attentaten 
genomförs av enskilda gärningspersoner.   
Sverige har varit relativt förskonat från PDV-händelser. Här är några exempel som kan omfattas 
av PDV-begreppet:  

• Händelsen på skolan Kronan i Trollhättan 2015  
• Knivdåd på skola i Eslöv, 2021 och Kristianstad, 2022. 
• Våldsdåd på Malmö Latinskola 2022  

  
Arbetet med att ta fram en nationell plan vid skolattacker pågår och plan samt en nationell 
utbildning beräknas vara klar i november. Det är MSB som har fått ett uppdrag av regeringen. 
Utbildningschef Annelie Fischer presenterar det lokala arbetet med att ta fram en handlingsplan 
mot väpnat våld. 
  
 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen. 
  
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Skolsäkerhet 
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Paragrafen är justerad 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Utbildningsnämnden 
 Sammanträdesdatum  

 

 
 2022-09-21 

 

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

§71     UN2022/275 

 
Sammanträdestider Utbildningsnämnden 2023  

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att: 

• Utbildningsnämndens möten under 2023 skall genomföras på onsdagar klockan 1600 på 
följande datum 8 februari, 22 mars, 19 april, 24 maj, 14 juni, 20 september, 18 oktober, 22 
november samt 13 december. 

• Utbildningsnämndens utskott skall sammanträda 8 februari och 20 september i anslutning 
till nämndens sammanträde. 

 

Ärendet 
Utbildningsnämnden ska fastställa datum för nämndens sammanträden 2023. 
  
 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att: 

• Utbildningsnämndens möten under 2023 skall genomföras på onsdagar klockan 1600 på 
följande datum 8 februari, 22 mars, 19 april, 24 maj, 14 juni, 20 september, 18 oktober, 22 
november samt 13 december. 

• Utbildningsnämndens utskott skall sammanträda 8 februari och 20 september i anslutning 
till nämndens sammanträde. 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Utbildningsnämnden sammanträdestider 2023 

Paragrafen är justerad 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Utbildningsnämnden 
 Sammanträdesdatum  

 

 
 2022-09-21 

 

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

§72 

Information från förvaltningen 

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen. 

Ärendet 
Förvaltningschef Annelie Fischer informerar: 

• Renovering på Odensgårdens förskola, som inte fungerat 
• Rekrytering av rektor till förskolan 
• Ny förvaltningschef börjar 3 oktober och arbetar jämsides med nuvarande 

förvaltningschef till årsskiftet 
• Utvecklingsledare Eva Westlund slutar med pension i början på år 2023. 

 

Paragrafen är justerad 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Utbildningsnämnden 
 Sammanträdesdatum  

 

 
 2022-09-21 

 

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

§73 

Information från ledamöter 

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen. 

Ärendet 
Ordförande Ingridh Anderen (M) informerar: 

• Ny förvaltningschef välkomnas delta på nämndens sammanträden resten av 2022. 
• Det finns två förvaltningschefer fram tom årsslutet och i januari finns tre 

utvecklingsledare. 
Vice ordförande Ulf Rapp (S) informerar: 

• Ordförande och vice ordförande har deltagit i invigning av grundsärskolan. 
• Presidiet tillsammans med förvaltningschef och förvaltningsekonom har deltagit i 

kommunens budget där de presenterade utbildningsnämnden budgetunderlag för 2023. 
  
 

Paragrafen är justerad 
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 Utbildningsnämnden 
 Sammanträdesdatum  
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§74     UN2021/163 

 
Redovisning av delegeringsbeslut.  

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen. 
 

Ärendet 
Utbildningsnämnden har överlämnat sin beslutanderätt till utskott. Förtroendevalda och 
tjänstemän i kommunen enligt utbildningsnämndens antagna delegeringsordning 18 mars 2019 
med revidering 2020-12-14 samt 2021-12-13 (UN 2019/17).  
 
Dessa beslut ska redovisas till utbildningsnämnden. Redovisningen innebär inte att 
utbildningsnämnden ska ompröva eller fastställa delegeringsbesluten. Däremot kan 
utbildningsnämnden återkalla lämnad delegering. Delegeringsbesluten finns tillgängliga hos 
utbildningsförvaltningen. 
 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen.  
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
 

Beslutsunderlag 
 Redovisning av delegeringsbeslut 

Skickas till 
Handläggare 

Paragrafen är justerad 
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§75 

Anmälningar för kännedom 

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Anmälningar 
 UN224084 UN2022/172-1  Beslut statsbidrag Lärarassistenter vt22 
 UN224085 UN2022/154-1  Beslut statsbidrag karriärtjänster vt 2022 
 UN224086 UN2022/241-1  §79 Kf Uppmuntran till medarbetarna(KS202285-4) 
 UN224094 UN2022/244-2  Inriktningsdokument UMO 2018-2022 
 UN224150 UN2022/177-1  Beslut statsbidrag Lärarlönelyftet vt 2022 
 UN224154 UN2022/254-1  §147 KS Anställning av förvaltningschef på 

utbildningsförvaltningen(163573) (0)_TMP 
 UN224155 UN2022/255-1  §125 KS Förlängning av samverkansavtal 

ungdomsmottagning mellan Bollebygds kommun och Södra Hälso- och 
sjukvårdsnämnden 

 UN224167 UN2022/174-1  Beslut Kvalitetshöjande åtgärder i förskolan för 2022 
 UN224177 UN2022/269-1  Inför skolstart information från Smittskydd Västra 

Götaland 
 UN224193 UN2022/258-1  Ställföreträdare för rektor och chefer 

Utbildningsförvaltningen 2022 aug 
 UN224191 UN2022/272-5  Remiss ansökan yttrande delegationsbeslut till 

Skolinspektionen 
 UN224194 UN2022/89-6  Beslut 2022-832 
 UN224204 UN2022/204-9  §172 KS Boråsregionen finansieringslots 

kultur(164557) (0)_TMP 
 UN224206 UN2021/40-5  §156 KS Målansvariga för avfallsplanen ”Mot en 

hållbar och cirkulär framtid”(164541) (0)_TMP 
 UN224207 UN2022/296-1  §154 KS Firmatecknare och undertecknande av 

handlingar i övrigt(164540) (0)_TMP 
 UN224210 UN2022/97-2  Brev huvudman september 2022 
 UN224262 UN2022/298-1  Fi2022-02571 Uppdrag att vidta 

energibesparingsåtgärder inom den statliga förvaltningen 

Paragrafen är justerad 
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